

Dagsorden for møde m. afd. 11 23/7 2025, kl. 19 i afd. 11s mødelokale

Til stede var Kirsten Bull, Charlotte, Søren M-K, Mia M-K, Erik

Fraværende: Hacer Güngör

1. Drøftelse af sammenlægning
2. Drøftelse af evt. ny afdelingsbestyrelses sammensætning, såfremt der ikke er flere der melder sig til en evt. bestyrelse.
3. Drøftelse af forslag til afdelingsmøde 26/08 2025
4. Drøftelse af generelle problemer på området

Ad. 1

Da afdelingsbestyrelserne i afd. 11 og afd. 9 gennem det sidste år har arbejdet sammen om at lave diverse arrangementer/forsøge dette, har begge bestyrelser overvejet hvilke fordele der kan være ved en sammenlægning.

Som vi ser det, er der flere fordele:

Flere hænder

Bedre samarbejde ml. afdelingerne

Når vi laver arrangementer sammen er det svært at holde økonomien adskilt, og det er derfor en fordel at vi har en fælles kasse at tage af.

Afd. 11 har allerede kontaktet administrationen og fået at vide at bestyrelserne kan lægges sammen og have samme konstellation som enhver anden bestyrelse. Vi har besluttet at vi sender dette ind sammen som forslag til afdelingsmødet i august, som er for begge afdelinger.

Ad. 2

Såfremt der ikke vælges nye medlemmer til en sammenlagt afdelingsbestyrelse, vil vi sammen med afd. 11 pege på flg. konstellation/konstitution af ny sammenlagt bestyrelse

Søren P. Mølager-Kjæp	Bestyrelsesformand
Kirsten Bull	Næstformand
Charlotte ?	Praktisk gris /bestyrelsesmedlem
Hacer Güngör	Kasserer/sekretær?

Mia Mølager-Kjæp

Kasserer/sekretær?

Erik ? vil gerne fortsætte som suppleant.

Vi ønsker dog brændende, at der kommer flere medlemmer i bestyrelsen, da flere hænder kan sikre gode tiltage og arrangementer for beboerne i afd. 11 og afd. 9.

Ad. 3:

Charlotte ønsker at der bliver set på Oasens affaldskapacitet. Der står ofte poser ved siden af containerne, da der ikke er plads nok. Der foreslås derfor, at der opstilles flere containere, eller containere med bedre adgang til at udnytte hele kapaciteten. De nuværende har kun en dør, og det kan derfor være svært at få fyldt op i den yderste del.

De små åbne skraldespande der er i afd. 9 bør udskiftes med nogle som lukker til. Fuglene er eksperter i at fiske skraldet op af spandene og vores gårdmænd må derfor bruge lang tid på oprydning. Denne tid kan bruges bedre.

Fra bestyrelsen i afd. 9 vil der komme forslag om:

Tilladelse til at have 1 indendørskat pr. lejemål.

Flytning af opslagstavler til repos mellem stuelejlighederne. Der er ikke mange der får set opslagstavlen v postkasserne, da disse ofte kun tømmes for reklamer, da det meste post kommer digitalt i dag.

Opstilling af ladestandere.

Ad. 4

Der opleves en del støj fra området mellem de to afdelinger. Charlotte har talt med Gadeplansmedarbejdere ang. dette, og det har hjulpet en del allerede. En gadeplansmedarbejder er også i SSP samarbejdet og vil tage fat på skolen ift., at der ofte kommer en del skolebørn i de længere frikvarterer og "invaderer" legepladser. De leger vildt, og det er til tider lidt farligt – de gynger bl.a. vildt på "hyggegyngen" som ikke er afskærmet og derfor er potentielt farlig, hvis der kommer personer under denne.

Administrationen (Dorte) peger på, at vi kan kontakte Lene i Helhedsplanen ang. dette.

Politiet har også været herude. De har spillet fodbold med nogle af børnene. Dette kan også have haft en positiv effekt. Oplever vi mere støj en "alment støj" skal vi henstille til husordenen, der siger at støj ikke må være til gene, hverken dag eller nat, samt at der skal være ro kl. 22.

Der observeres ofte, at små børn på 2-3 år lades alene med en søskende, der ikke er mere end 8-10 år. Forældre er ude af syne. Ses dette, kontaktes politiet, der kan kontakte socialforvaltningen.

Der er observeret, at der kommer en del børn fra Fynsvej, som løber rundt og ringer på dørklokkerne rundt omkring. Kan der laves et samarbejde ml. boligselskaberne om at få stoppet dette?